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ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 

  ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

 
Πέμπτη, 23 Ιουλίου 2020 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

Προς τους Υπουργούς: 
1.Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Κ. Χατζηδάκη 

2. Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Μ. Βορίδη 
           
 

Θέμα: «Χάος στην εγκατάσταση Φωτοβολταϊκών από αγρότες – Αρρύθμιστα 
θέματα με την γη υψηλής παραγωγικότητας» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Αναστάτωση επικρατεί σε πολλές αγροτικές περιοχές της χώρας όπου οι αγρότες 
στην προσπάθεια τους να εξασφαλίσουν ένα επί  πλέον  εισόδημα από την παραγωγή 
ενέργειας – ΑΠΕ (Φωτοβολταϊκά) βρίσκονται αντιμέτωποι με μια αλλοπρόσαλλή 
κατάσταση και συγκεκριμένα:  

1. Δεν έχει ακόμη εκδοθεί η προβλεπόμενη απόφασης της παρ.1 του άρθρου 24 του 
ν.4643/2019 με την οποία θα ορίζεται απ’ ακριβώς ποιες είναι οι περιπτώσεις 
εφαρμογής της εξαίρεσης εγκατάστασης σε γη υψηλής παραγωγικότητας του 1% και 
στη συνέχεια να προσδιοριστεί η ισχύς σε MW που θα μπορεί μέγιστα να 
εγκατασταθεί σε κάθε Περιφερειακή Ενότητα. 

2. Σε πολλές επίσης περιοχές ενώ υπάρχει αυξημένο ενδιαφέρον από ιδιώτες που 
δεσμεύουν γεωργική γη υψηλής παραγωγικότητας σε ερωτήσεις τους προς τον 
ΔΕΔΔΗΕ οι αγρότες για το τι περιθώρια υπάρχουν για την εγκατάσταση 
Φωτοβολταϊκών λαμβάνουν την απάντηση ότι το δίκτυο της περιοχής είναι 
κορεσμένο. Η μεγάλη δε ζήτηση εκτάσεων έχει παράλληλα αρνητικές συνέπειες για 
τα ενοίκια που καταβάλλουν οι παραγωγοί αφού αυξάνει την αξία της γης. 
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3. Ενώ οι ΑΠΕ αποτελούν ένα μέσο συγκράτησης του αγροτικού πληθυσμού στην 
ύπαιθρο, και ενίσχυσης του εισοδήματός τους, όπως συμβαίνει σε πολλές χώρες της 
ΕΕ, τελικά φαίνεται ότι κάτι τέτοιο στην Ελλάδα δεν λειτουργεί αποτελεσματικά. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Πότε θα εκδοθεί η προβλεπόμενη ΚΥΑ για τον ορισμό του 1% της γης υψηλής 
παραγωγικότητας καθώς και της μέγιστης ισχύος που θα μπορεί το δίκτυο του 
ΔΕΔΔΗΕ να εξυπηρετήσει, σε κάθε Περιφερειακή Ενότητα; 

2. Πώς θα διευκολυνθούν οι αγρότες στην πρόσβαση εγκατάστασης 
Φωτοβολταϊκών, που σήμερα στην πράξη αποκλείονται; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές  

 
 
 

  Γεώργιος Μουλκιώτης 
 
 
 
 

Γιώργος Αρβανιτίδης 
 
 
 




